
Fra: Djupevåg, Kjell Asle (kjell.asle.djupevag@kystverket.no)
Sendt: 07.02.2022 10:40:22
Til: Holta, Bjarte
Kopi: 

Emne: VS: oppdrettsanlegg Mangerfjorden
Vedlegg: 
Hei,
 
Se også innspill fra losformann og MTK i Bergen.
 
Mvh
Kjell Asle
 

Fra: Fosse, Jan Magne <jan.magne.fosse@kystverket.no> 
Sendt: mandag 7. februar 2022 09:21
Til: Lemvig, Staale <staale.lemvig@kystverket.no>
Kopi: Fjeldstad, Dagfinn <dagfinn.fjeldstad@kystverket.no>; Djupevåg, Kjell Asle
<kjell.asle.djupevag@kystverket.no>
Emne: Re: oppdrettsanlegg Mangerfjorden
 
Hei,
Jeg støtter Ståle og Dagfinn.
 
MVH
Jan Magne
 
Sendt fra min iPad

6. feb. 2022 kl. 20:26 skrev Lemvig, Staale <staale.lemvig@kystverket.no>:

Hei.
Jeg stiller meg kritisk til etablering av akvakultur anlegg i Mangersfjorden, da det ganske sikkert vil
komme i konflikt med den aktiviteten vi har der i dag.
 
Området er brukt som testområde for plattformer som ønsker å teste utstyr på dypt vann, da fjorden
har god dybde, og jeg frykter fortøyninger til oppdrett vil komme i konflikt med slik aktivitet.
Mangersfjorden brukes også til  vente område for plattformer hvis været ikke er godt nok til utseiling
og man ønsker nærhet til Fedjeosen.  Låg selv senest på  vent for vær i området hvor nytt anlegg er
tegnet inn med jack up riggen Lloyd Noble i september og hadde da 3 ankerhåndterings fartøy som
slepebåter. En forut og en på hver side, og i tillegg en havnetaubåt akter, da var slepet ca 500 meter
langt og 600 meter bredt, så det krever et stort tilgjengelig område for manøvrering.
 
 
Jeg er enig med Fjeldstad i at vi burde få satt av området som «rigg område» i kyst info, det samme
burde vi gjøre utenfor CCB og deler av Hauglandsosen. 
 
Vennlig hilsen
Staale Lemvig
MTK Bergen
 

Fra: Fjeldstad, Dagfinn
Sendt: lørdag 5. februar 2022 21.09.32



Til: Djupevåg, Kjell Asle; Fosse, Jan Magne; Lemvig, Staale
Emne: Re: oppdrettsanlegg Mangerfjorden
 
MITT INNSPILL:
 
 
Mangerfjorden
 
Mangerfjorden er et viktig sjøområde som er brukt til venteområdet for større slep.
 
Sør i Hjeltefjorden er det to store verft ,CCB Ågotnes og Hanøytangen. Begge har spesialisert seg på
service av flytende plattformer samt oppjekkbare rigger. Når en rigg er ferdig på verftet, gjenstår det
ofte flere dager med testing på fjorden. Dette kan bli gjort i nærheten av CCB Ågotnes eller
Hanøytangen, men Mangerfjorden har også blitt brukt til dette. 
Før riggen kan slepes ut i Nordsjøen, er den avhengig av et lengre værvindu med godt vær.
Oppjekkbare rigger er de som har de strengeste kravene til værvindu. Noe rigger har blitt liggende å
vente i flere uker.
 
For å slepe ut de største oppjekkbare riggene har det blitt brukt opp til 3 store anchorhandling fartøy,
i tillegg til mindre taubåter. Når det er så mange båter koblet til riggen, trenger vi et stort område å
vente i. Mangerfjorden har mange ganger blitt brukt til dette.
 
I Mangerfjorden er det allerede et Akvakultur område merket av i Kystinfo. 
I tillegg til det planlagte anlegget «Skjelanger», har det stått i lokalavisen at Lerøy planlegger et
anlegg litt lengre øst i Mangerfjorden. (Se vedlegg / utsnitt fra avis)
 
Før kystverket godkjenner disse anleggene, må vi ta stilling til hvor mye manøvrerings rom vi trenger.
Vi burde skravert et stort område og kalt det «rigg område» og fått det inn i Kystinfo.
 
Behovet for venteområde i Mangerfjorden kan også bli større dersom Bjørnafjorden blir stengt med
ny flytebro, da vil det muligens bli større behov for å ha Mangerfjorden tilgjengelig for større slep.
 
Konklusjon:
Kystverket/Losvesen/VTS må tenke igjennom hvor viktig Mangerfjorden er. Som formann i MTK
Vestlandet, mener jeg at det er meget viktig å opprettholde Mangerfjorden som et venteområde for
større slep. Det blir litt vanskelig å svare på et nytt anlegg, før vi har opplysninger om hvor mange
anlegg som er planlagt.
 
 
 
 
 Mvh
Dagfinn Fjeldstad
MTK Vestlandet
 
 
 
Sendt fra min iPad

4. feb. 2022 kl. 09:59 skrev Djupevåg, Kjell Asle <kjell.asle.djupevag@kystverket.no>:

Hei,
 
Gir dere en tilbakemelding på denne?
 
Kjell Asle



 

Fra: Holta, Bjarte <bjarte.holta@kystverket.no> 
Sendt: fredag 4. februar 2022 07:59
Til: Djupevåg, Kjell Asle <kjell.asle.djupevag@kystverket.no>
Emne: VS: oppdrettsanlegg Mangerfjorden
 
God morgen!
 
Se mail under, har du fått tilbakemelding på denne?
 
Bjarte Holta
 
 
 

Fra: Holta, Bjarte 
Sendt: torsdag 27. januar 2022 14:55
Til: Djupevåg, Kjell Asle <kjell.asle.djupevag@kystverket.no>
Emne: oppdrettsanlegg Mangerfjorden
 
Hei!
 
Vi har mottatt en søknad om nytt akvakulturanlegg i Mangersfjorden. Turid har sendt
dere info om dette i dag etter at anlegget ble diskutert på møte med dere.
 
Søknaden er foreløpig på kommunal behandling i Alver kommune, vi avventer
kommunal uttale før vi behandler søknaden hos oss, dvs at vi ikke har gitt tillatelse til
etablering av anlegg.
 
Det har tidligere vært en del konflikter på Mangerfjorden med hensyn til venteområde
ved slep eventuelt rigg aktivitet.
 
Jeg vedlegger kartskissen over anlegget, kan dere gjøre en vurdering om anlegget
bør avslås eller om det eventuelt er mulighet å endre anleggskonfigurasjon eller
andre avbøtende tiltak.
 
Mvh
Bjarte Holta
 


